
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K št. 32/22 
  

seje na daljavo Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 16. 2. 2022 s pričetkom ob 14. uri 
 
 
  

  
  
Prisotni: B. Črnič, A. Fekonja, A. Gorišek, M. Koželj, J. Novak ,T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus P. in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc in M. Gams. 
  
Ostali prisotni: vabljena Regina Gruden, računovodkinja SVIZ/IJS. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda 
  
Potrdili smo vse predvidene točke dnevnega reda. 
  
2.         Predhodno finančno poročilo za lansko leto (vabljena Regina Gruden) 
  
R. Gruden je podrobno razložila finančno stanje lanskoletnega poslovanje sindikata SVIZ/IJS. Sindikat je 
posloval pozitivno, imamo presežek prihodkov nad odhodki, tako kot že vrsto let. 
  
-           Prihodki od članarin so presegli planirane za okoli 2,5 %, skupaj 22.515,36 € (planirano 22.000,00 
€). 
-           V skladu solidarnostne pomoči nam je ostalo 1.200 € neporabljenih sredstev (planirano 3.600,00 
€). 
-           Na postavki sindikalni piknik in reprezentanca nam je ostalo 1.380,00 € (planirano 1.500,00 €), saj 
piknik ni bil realiziran. 
-           Pri vstopnicah za kulturne prireditve nam je ostalo okoli 1800 € (planirano 2.500,00 €). 
-           Sindikalni izlet ni bil realiziran (ostanek 1.500 €) 
-           Za preglede in cepljenja smo porabili 3.510,00 €, (planirano 3.500,00 €). 
-           Na postavki Vodno mesto Atlantis je bilo porabljenih le 536,00 € (planirano 3.600,00 €), ker so 
nam           zaradi epidemije covida-19 vrnili kupnino za 4 letne karte Bazeni, ki smo jih vplačali v mesecu 
decembru           2020. 
-           Za poslovanje sindikata smo porabili 1.654,00 €, plan smo presegli za 454,00 €, ker smo 
uskladili periodiko plačevanja časopisa Delo (planirano 1.200,00 €) 
-           Za 9,00 € smo presegli izplačilo za šolske knjige, skupaj 7.009,00 € (planirano 7.000,00 €). 
-           Za smučarske karte smo porabili 1.320.00 €, znesek smo presegli za 120,00 € (planirano 1.200,00 
€). 
-           Drugih stroškov nismo imeli. 
  



Skupaj smo porabili 19.951,28 €, tako da je med planirano porabo sredstev 29.000,00 € in dejansko porabo 
pozitivna razlika 9.048,72 €, medtem ko neto pozitivna razlika med prejetimi sredstvi 22.515,36 € 
(vplačana članarina) in dejansko skupno porabo 19.951,28 € v letu 2021 znaša 2.564,08 € neporabljenih 
sredstev. 
  
Podatke o finančnem poslovanju sindikata je potrebno na AJPES posredovati do 28. februarja 2022, da ne 
bomo v davčnem prekršku, tako kot vsako leto, za kar poskrbi naša računovodkinja. 
 3.        Tekoče zadeve (pogajanja z vlado, menza) 
  
a)         Pogajanja z vlado o predlogu zvišanja plač za 6 razredov, ki so sledili zaradi obljube povišanja plač 
zdravnikom, ali razširitvi delovnih mest v kolektivni pogodbi VIZ in KPRD ostajajo na ničelni točki. 9. 
februarja 2022 so tako sedli za pogajalsko mizo skupina sindikatov javnega sektorja ter vladni predstavniki 
(minister Koritnik). Sindikati so vladni strani predstavili svoje zahteve in pričakovanja, vendar do nobenega 
dogovora ni prišlo, saj je vlada predstavila nesprejemljive rešitve, ki za zaposlene ne pridejo v poštev. 
  
Čeprav je vlada že podpisala dogovor z zdravniki, je Ustavno sodišče zamrznilo napredovanja zdravnikom 
za 6 plačnih razredov. Že sedaj vemo, da zdravniki zahtevam ne bodo popustili, če ne bodo dobili višje 
plače, saj sedaj tudi zahtevajo izstop iz enotnega plačnega sistema javnega sektorja. 
  
Nekaterim zaposlenim v dejavnosti zdravstva in socialnega varstva so že dvignili plačne razrede konec 
lanskega leta, sedaj to zahtevajo še preostali v omenjenih dejavnostih. SVIZ solidarno podpira njihovo 
stavko, ki poteka ravno na dan naše seje, 16. 2. 2022. 
  
SVIZ je sporočil, da poteka glasovanje o stavki v vzgoji in izobraževanju. Pogoj za socialni dialog z vlado je 
ustrezno zvišanje plač strokovnim delavkam in delavcem, administrativnemu, tehničnemu in 
računovodskemu osebju, zahtevajo pa tudi sklenitev dogovora o ovrednotenju in dodatnem plačilu 
povečanih delovnih obremenitev in ovrednotenju tveganj za zdravje za vse, ki jim to pripada. Če do 9. 
marca ustrezen dogovor z vlado ne bo sklenjen, bodo sindikati omenjene zahteve 9. 3. začeli uveljavljali s 
stavko. 
  
SK VŠZ SVIZ Slovenije bo imela razširjeno sejo 18. februarja 2022. Ravno tako kot zdravniki zahtevajo 
povišanje plačnih razredov raziskovalci in višješolski profesorji, saj so po svoji izobrazbi in delu primerljivi 
z zdravniki. Na seji se bodo opredelili za nadaljnje aktivnosti v zvezi s priključitvijo stavki. Predvidoma bi 
se priključili splošni stavki javnega sektorja, ki bi lahko potekala 16. marca 2022, v kolikor vlada ne bi 
sprejela zahtevanih pogojev višjega vrednotenja dela. 
  
b)        Menza na IJS (na obeh lokacijah, Jamova in Reaktor) naj bi ponovno pričela obratovati s 1. aprilom 
2022. Sestanki med IJS in novim najemnikom Sovita d. o. o. so potekali v začetku februarja. Dokler se 
zaposleni ne bodo vrnili na delo v polnem obsegu, naj naj bi pričeli z razdeljevanjem hrane, ki bi jo 
zaposleni naročili v naprej (prva faza obratovanja). Delavci bodo o pričetku obratovanja pravočasno 
obveščeni. 
  
4.         Pregled kandidatov za člane IO SVIZ/IJS (priprave na volitve) 
  
Letos imamo sindikalne volitve za naslednje 4-letno obdobje, od 1. 6. 2022 do 31. 5. 2026. Vse člane 
sindikata smo 10. februarja 2022 pozvali, naj se javijo za sodelovanje v Izvršilnem odboru (IO) SVIZ/IJS ali 
naj jih za to predlagajo njihovi sodelavci, da bomo v prvi fazi letošnjih sindikalnih volitev lahko potrdili 
člane IO SVIZ/IJS. 



  
Za delo v IO SVIZ/IJS se je do roka 16. februarja 2022 do 12.00 javilo zadostno število zainteresiranih 
članov. Fiziko naj bi tako zastopala A. Gorišek in B. Črnič; kemijo, biokemijo, materiale in okolje I. Zajc in J. 
Pungerčar; 
skupne službe in tehnične servise A. Fekonja in J. Novak; centre, podporne službe in delavnice pa M. Koželj 
in R. Bevc. Na odsekih elektronike in informacijske tehnologije se je za delo v IO SVIZ/IJS javilo več 
zainteresiranih članov. Tako so trije kandidati za dva člana IO SVIZ/IJS z E-odsekov: Matjaž Gams, Tatjana 
Martun in Bernard Ženko. 
  
Sklep 1: Na E-odsekih bomo v naslednjih dneh izvedli volitve med tremi predlaganimi kandidati, in sicer po 
ustaljenem postopku. Predvidoma bodo člani prejeli glasovnice v ponedeljek, 21. februarja, z možnostjo 
glasovanja do 3. marca 2022 do 12. ure. 
  
V komisiji za izvolitve so: S. Žnidar, K. Per in R. Gorenčič. Izbrana bosta tista dva kandidata, ki bosta prejela 
večje število glasov. 
  
5.            Potek volitev nadomestnih članov Nadzornega odbora SVIZ/IJS 
  
Volitve za dva nadomestna člana so v polnem teku. Med člane smo 9. februarja 2022 razposlali glasovnice 
v zaprtih kuvertah. Vrnjene glasovnice pričakujemo do 16. februarja 2022 do 12. ure. Glasovnice, ki bodo 
prispele po tem datumu, ne bodo upoštevane. V petek, 18. februarja 2022, bo komisija vrnjene glasovnice 
preštela in objavila rezultate. Upamo, da bomo prejeli zadostno število glasovnic, da volitev ne bo 
potrebno ponavljati. 
  
 6.        Predlogi za spremembe in dopolnitve statuta SVIZ/IJS 
  
J. Pungerčar je predlagal nekaj sprememb aktualnega statuta SVIZ/IJS, ki bi jih obravnavali in morda 
sprejeli na letošnji letni skupščini sindikata. Naš statut mora biti skladen s statutom SVIZ Slovenije, v 
kolikor se bo kaj spreminjalo, bomo vprašali pravno službo SVIZ, ali je to sploh mogoče. 
  
Sklep 2: Predlog manjših sprememb 7. člena statuta za lažje izglasovanje stavke na IJS bomo uskladili s 
pravno službo SVIZ. 
  
7.            Razno 
  
a)                  I. Zajc je predlagal pregled sklepov pretekle seje s predlogom, da to vedno storimo v prvi točki 
tekoče seje. Z njegovim predlogom se strinjamo. Po pregledu sklepov pretekle seje smo ugotovili, da smo 
vse sklepe realizirali ali pa je njihova realizacija v teku. Na našo zahtevo pri točki 6, v sklepu 4, da se 
prikolice prepeljejo v Slovenijo, kjer bi jih koristili zaposleni, se vodstvo ni pozitivno odzvalo in vztraja na 
njihovi odprodaji. 
  
V točki 6, sklep 5, smo direktorja ponovno opozorili na našo zahtevo z dopisom z dne 15. 4. 2022, da 
izplačajo delavcem razliko za povračilo prevoznih stroškov, do katere so upravičeni tisti, ki se vozijo na 
delo, in sicer v času od 1. 12. 2020 do 31. 5. 2021. 
  
Direktor je predlagal, da se o tem ponovno pogovorimo z vodjo FRS in pravnikom sekretariata. 
  
b)           Pri zadnji plači smo prejeli tudi izplačilo redne delovne uspešnosti v višini 2 %. 



  
Sklep 3: Računovodsko službo bomo pozvali, da v bodoče na plačilni listi posreduje več podatkov o izplačilu 
delovne uspešnosti, kamor bi še lahko dodali višino povračila dnevnega zneska za prehrano in aktualno 
mesečno višino maloprodajne cene litra neosvinčenega bencina za obračun stroškov prevoza na in z dela. 
  
  
Seja je bila končana ob 15.45. 
Sejo je vodil: M. Koželj                                                                                Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 3. 3. 2022 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS     
                                - vodstvu IJS 
  
 


